
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1070
Hvad mener ministeren om, at patientvejlederne flere gange i løbet af de seneste år 
har advaret den politiske ledelse og ledende embedsmænd i Region Sjælland om, at 
der var meget lange ventetider på udredning af patienter med smerter i benene og 
åreforkalkning?
Der henvises til artiklen ”Regionsformand sagde, at der ikke har været advarsler i skan-
dalesag. Dokumenter viser det modsatte” bragt i Jyllands-Posten 13/9-22.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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